
 
 
 

P R O C E S   V E R B A L 
   Încheiat  astazi 26.11.2021    în  ședință ordinară a Consiliului local a Consiliului Local Morunglav, 
 

DOMNILOR CONSILIERI, 
        Ati  fost convocati in sedinta prin dispozitia primarului comunei nr. 157 din 19.11.2021 si convocarea 
nr.   6689  din 19.11.2021  ,afisata public. 
     Din consultarea condicii de prezenta rezulta ca la sedinta participa un număr de toti cei 11   consilieri 
ce compun Consiliul Local Morunglav. 
                  D-na secretar precizeaza ca in conformitate cu prevederile art. 123 din O.U.G. nr. 57/2019 
privind Codul Administrativ , presedintele de sedinta ales pentru 3 luni consecutiv prin H.C.L. nr.33  din 
27.08.2021  este domnul    NIȚĂ ALEXANDRU   .   
      În contextul actual al situației epidemiologice și al condițiilor speciale impuse de criza 
sanitară, ședinta Consiliului  Local Morunglav nu este publică, având loc în cadru restrâns, cu 
respectarea strictă a regulilor de triaj epidemiologic, a normelor și măsurilor igienico-sanitare 
pentru prevenirea și combaterea efectelor pandemiei de COVID -19. 
               D-na secretar precizeaza ca prin Ordinul Prefectului Județului Olt nr. 486/30.10.2020  s-a 
constatat  îndeplinirea condițiilor legale de constituire a Consiliului Local al comunei Morunglav ;  
   Așa cum ati luat la cunostiinta din invitatia inaintata  de d-na secretar, tinandu-se cont de propunerile 
dumneavoastra si de problemele aparute pe parcurs va rog sa-mi permiteti sa va prezint și următoarele 
puncte de pe ordine de zi : 
1. Proiect de hotarare referitor la : Declararea stării de insolvabilitate a unor debitori persoane fizice și 
aprobarea scoaterii din evidența curentă și trecerea acestora într-o evidență separată. 
                                                                                                            Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
2. Proiect de hotarare referitor la : Alegerea președintelui de ședință. 
                                                                                                            Inițiator :Primar,Cărămizaru Nicolae 
3.Raport privind activitatea desfășurată în anul 2021 de către membrii consiliului Local Morunglav. 

                                                                                Prezintă :  Consilieri locali 
4. Diverse. 
    Având în vedere prevederile art. 1 și 2 din Legea nr. 55/2020 privind unele masuri pentru 
prevenirea si combaterea efectelor pandemiei de COVID-19,cu modificările și completările ulterioare,,  
Consiliul local Morunglav  a fost convocat în scris,  documentele înscrise în proiectul ordinii de zi al 
ședinței au  puse la dispozitia consilierilor locali în format letric prin comunicare la domiciliu  si trimise  
spre avizare Comisiilor de specialitate ale Consiliului local Morunglav . 
 Pentru formularea de întrebări și amendamente ,pentru depunerea materialelor și pentru exprimarea 
votului consilierii prezenți  la ședință respectă distanțarea  minima de 1,5 m intre oricare doua 
persoane apropiate. 
                                  
      Domnul presedinte de sedinta asigura Consiliul local ca sedinta se va desfasura in cele mai bune 
conditii cu respectarea prevederilor legale si propune  ca la sedinta interventiile si luarile de cuvant sa fie 
concise si numai pe punctele de pe ordinea de zi, iar consilierii care perturba lucrarile sedintei sa fie 
sanctionati. 
         În conformitate cu prevederile art. 138 alin. 15 din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul Administrativ , 
secretarul comunei prezintă membrilor Consiliului local procesul verbal al ședintei anterioare pentru a 
da posibilitatea acestora de al contesta și de a putea cere menționarea exactă a opiniilor exprimate în 
ședința anterioară. 
    Nu au fost exprimate contestații la procesul verbal fapt pentru care secretarul solicită președintelui de 
ședință ,supunerea la vot.  
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 D-l. presedinte de  sedinta ,   propune supunerea la vot : 
                   Cine este pentru-11  
                   Cine se abtine — 
                   Cine este impotriva  - 
  Cu votul  a celor 11 consilieri prezenti se aproba procesul verbal al sedintei anterioare .    
 
Se trece la primul punct de pe ordinea de zi : 
Declararea stării de insolvabilitate a unor debitori persoane fizice și aprobarea scoaterii din evidența 
curentă și trecerea acestora într-o evidență separată. 
 
Domnul primar – Am initiat acest proiect ,să trecem aceste debite într-o evidență separată  . 
      Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru 
programe de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea 
ordinii publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr.  42   din 26.11.2021 
 
Se trece la următorul punct al ordinii de zi :  
Alegerea președintelui de ședință  
Domnul primar  - au trecut cele 3 luni de mandat si este necesar alegerea unui nou președinte de 
ședință , pentru care vă rog să faceți propuneri. 
Domnul viceprimar ,Niță Alexandru  , propun pe doamna Barcan Marinela . 
Domnul Stănică Dumitru   – am vazut proiectul de hotărâre în cadrul ședinței Comisiei pentru programe 
de dezvoltare economico –socială , buget – finanțe,  agricultură , servicii și comerț ,apărarea ordinii 
publice ,respectarea drepturilor cetățenilor ,amenajarea teritoriului  și urbanism,administrarea 
domeniului public si privat al comunei, în urma analizei făcute, consideram că este legal si acordăm aviz 
consultativ favorabil. 
   Doamna Barcan Marinela   – si membrii Comisiei  juridice și de disciplină ,muncă și protecție  socială, 
protecție copii și tineret ,  situatii de urgenta ,  sunt de acord cu proiectul de hotarare în urma analizei 
făcute, consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Domnul Tutunea Nicolae – in cadrul Comisiei pentru activități social –culturale ,culte,sport ,  învățământ 
,protecția mediului și turism  ,am fost de acord cu proiectul de hotarare , în urma analizei făcute, 
consideram că este legal si acordăm aviz consultativ favorabil. 
Se supune la vot proiectul de hotarare asa cum a fost initiat  : 
                        Cine este pentru- 11 consilieri  
                        Cine se abtine —  
                          Cine este impotriva  - 
    Cu unanimitate de voturi se adopta hotararea nr.  43  din 26.11.2021 
 

Se trece la următorul punct al ordinii de zi  
      Raport privind activitatea desfășurată în anul 2021 de către membrii consiliului Local Morunglav. 

Se trece la prezentarea de către fiecare consilier local a Raportului de activitate . 
    Domnul Primar ,nu știu cum s-a procedat până acum dar am pretenția ca și dumneavoastră să vă 
implicați în în viața comunității 
      Unii dintre dumneavoastră v-ați implicat mai mult,unii mai puțin ,alții deloc.  
Sunt foarte curios să văd ceea ce ați scris fiecare în raport.Comuna este a noastră a tuturor ,noi suntem 
aleși de oameni și trebuie să ne implicăm în problemele lor ,să le rezolvăm în măsura în care putem. 



   Referitor la camerele de supraveghere ,de saptamana viitoare se începe montarea acestora ,avem 24 
de camere ,am incercat sa amplasam una si la podul peste Oltet unde nu avem energie electrică ,să 
funcționeze  pe panou solar dar ,nu este eficient acest panou solar poate gasim pe viitor o soluție. 
In acel punc este foarte necesară o cameră de supraveghere ,deoarece este punctul vulnerabil unde se 
aruncă gunoiul . 
Domnul Consilier local Tutunea Nicolae , rog pe domnul vice să verifice stalpul de iluminat public de aici 
din colț la strada Tutunești ,deoarece de cateva nopti nu funcționează. 
Domnul viceprimar Niță Alexandru ,voi verifica stalpul, iar referitor  la supravegherea video ,cei de la 
silvic au montate camere in padure poate aflam dee la ei cum sunt alimentate . Privitor la salubritate 
,fiecare consilier local să luăm o zonă a comunei și să discutăm cu oamenii privitor la ce duc la 
tomberoane ,sa le mai explicam inca odata cum se strang reciclabilele și că iși încarcă factura lunară dacă 
le duc la tomberon. 
Domnul primar ,intenționăm ca anul viitor să achiziționăm tomberoane pentru fiecare 
gospodărie.Referitor la plata gunoiului avem 836 gospodării plătitoare și au plătit până acum 306 
gospodării, s-au încasat 26.241 lei și trebuiau încasați 74.229 lei. 
Domnul Consilier local Gheorghe Mihai – la Ghioșani este o familie care nu se poate deplasa la 
tomberoanele instalate ,saptamanal ei scot la poartă saci menajeri cu gunoi iar cei care strang  
reciclabilul le rastoarna gunoiul jos ,sa vadă daca sunt peturi sau alte deșeuri și asa il lasă . 
Proprietarul mi-a transmis că nu mai plătește pentru ridicarea gunoiului dacă cei care trec îl  goleasc jos . 
Privitor la șanțuri probleme sunt și la Ghioșani să-i mai impilsionăm puțin să-și facă fiecare în dreptul 
gospodăriei. 
Domnul primar , vreau să vă aduc la cunoștiință că la ora actuală am încasat la bugetul local 400.000 lei 
,față de 200.000 lei în anul 2020 la aceeași dată , iar acest lucru se datorează muncii prestate de aparatul 
de specialitate. 
      Domnul presedinte de ședinta constată că au fost epuizate toate punctele de pe ordinea de zi. 

   Se declara lucrarile sedintei închise. 
   Pentru care am incheiat prezentul proces verbal.   
26.11.2021 
    
         PRESEDINTE DE SEDINTA ,                                                                SECRETAR GENERAL, 
     CONSILIER LOCAL,NIȚĂ ALEXANDRU                                                     POPA MARILENA 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


